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اخبار
رئيس سابق صداوسيما فاش كرد:

پشت پرده حذف فردوسی پور 
از زبان ضرغامی

صداوسیما  سابق  رئیس 
علت  از  رمضان  باغ  برنامه  در 
فردوسی پوردر  عادل  شدن  حذف 

صداوسیما سخن گفت.
رئیس  ضرغامی  الله  عزت 
باغ  برنامه  در  صداوسیما  سابق 
فردوسی پور  عادل  گفت:  رمضان 
صداوسیما  به  زیادی  خدمات 
پیشنهادات  عادل  است.  کرده 
ده ها میلیونی را بخاطر صداوسیما 
رد کرد. در 10 سالی که با عادل 
کار کردم، وی را بسیار موفق می 
دانم. باید از تصمیم گیران بپرسید 
که چرا کارش را در شبکه 3 ادامه 
پرستیژ  هیچگاه  عادل  نداد. 

دانشگاهی اش را زیر سوال نبرد.

معضل محروميت سينمايی ها 
از »بيمه بيكاری« در بحران 

كرونا عيان شد
سارا قراچه داغی رئیس هیات 
مدیره انجمن صنفی طراحان فنی 
شرایطی  درباره  صحنه  مجریان  و 
آمده  بوجود  سینما  در  کرونا  که 
است، گفت: با شیوع بیماری کرونا 
خانه  در  بحران  مدیریت  کارگروه 
توانستند  و  شد  راه اندازی  سینما 
تعدادی از کارهای سینمایی که در 
حال فعالیت بودند را متوقف کنند، 
البته برخی از پروژه ها که تنها چند 
روز به پایان کارشان مانده بود که 
رساندند. پایان  به  را  فیلمبرداری 
زمانی  بیماری  این  کرد:  بیان  وی 
که  کرد  پیدا  گسترش  کشور  در 
جشنواره فیلم فجر به پایان رسیده 
مرحله  در  جدید  پروژه های  و  بود 
مساله  و همین  بودند  تولید  پیش 
فعال  پروژه ای  تعداد  تا  شد  سبب 
داد:  ادامه  داغی  باشد.قراچه  کم 
پروتکل های  رعایت  با  خوشبختانه 
انجمن  اعضای  سوی  از  بهداشتی 
مجریان  و  فنی  طراحان  صنفی 
صحنه، برای هیچکدام از اعضای این 

صنف در این مدت اتفاقی رخ نداد.
وی تاکید کرد: بعد از گذشت 
۲ ماه از تعطیلی پروژه ها، این روزها 
در  فعالیت  که  می خواهند  همه 
که  چرا  شود،  آغاز  دوباره  سینما 
بحث معیشت و تأمین منابع مالی 
اعضا به میان آمده است و بارها از 
ما سوال می پرسند که اکثر مشاغل 
فعالیت های خود را آغاز کرده اند و 
همچنان  سینمایی  پروژه های  چرا 
مدیره  هیات  رئیس  است.  متوقف 
و  فنی  طراحان  صنفی  انجمن 
مجریان صحنه توضیح داد: مساله 
این است که اعضای برخی از صنوف 
مانند صنف ما از وضعیت اقتصادی 
برای  و  نیستند  برخوردار  مناسبی 
تأمین معیشت خود باید کار کنند 
چرا که منبع درآمد دیگری ندارند.
وی تاکید کرد: امیدوارم پروژه های 
پروتکل های  رعایت  با  سینمایی 
بهداشتی دوباره از سر گرفته شود تا 
افراد بتوانند بر سرکار خود بروند تا 

بتوانند زندگی خود را تأمین کنند.

توليد ۳50 اثر كرونايی

اماواگرهای برگزاری جشنواره فیلم کوتاه تهران

سرنوشت ناتمام »فريبرز« همچون »نقی« و »نوری«

انجمن  مدیرعامل  موسوی  صادق  سید 
هفتمین  و  سی  دبیر  و  ایران  جوانان  سینمای 
جشنواره فیلم کوتاه تهران در گفتگو با خبرنگار 
شیوع  پی  در  انجمن  این  تحولات  درباره  مهر 
فیلم  تولیدات  ایام  این  ویروس کرونا گفت: در 
بوده  تعطیل  بلند،  فیلم  تولیدات  تبع  به  کوتاه 
داشتیم  هم  کوتاه  فیلم  همایش  یک  ما  است. 
مراکز  درباره  افتاد.  تعویق  به  برگزاری اش  که 
به  با توجه  باید بگویم که  انجمن هم  آموزشی 
مدتی  احتمالاً  دانشگاه ها  و  مدارس  بازگشایی 
بعد در حوزه آموزش به شرایط طبیعی کلاس ها 

باز می گردیم.
مابقی  درباره  حاضر  حال  در  افزود:  وی 
یعنی  می کنیم،  عمل  سابق  به صورت  برنامه ها 
حوزه  مقدماتی  کارهای  فیلمنامه ها،  بررسی 
مراکز  در  تولید  شوراهای  فعالیت های  و  تولید 
به  است  انجام  حال  در  سابق  ریتم  با  استان ها 
امید اینکه بتوانیم با کاهش شیوع کرونا شاهد 
باقی  باشیم.  هم  تولید  جریان  سرگیری  از 
فعالیت ها مثل برگزاری جشنواره های منطقه ای 
بررسی  حال  در  تهران  کوتاه  فیلم  جشنواره  و 
است تا بتوانیم کارها را به شکل طبیعی انجام 
دهیم. امیدواریم تا آبان ماه شرایط بهبود یابد 
تا جشنواره فیلم کوتاه تهران را به طور طبیعی 

برگزار کنیم.
اميد به بهبود شرايط تا آبان ماه

موسوی اظهار کرد: فعلًا ما مشغول انجام 
و  هستیم  برگزاری جشنواره  مقدماتی  کارهای 
جشنواره  اینکه  درباره  می توانیم  مدتی  از  بعد 
فیزیکی  یا  آنلاین  به صورت  تهران  کوتاه  فیلم 
برگزار شود، تصمیم گیری کنیم در حال حاضر 
تصمیم گیری درباره این موضوع کمی بی موقع 
است چون امید داریم به اینکه شرایط بهبود پیدا 
کند ضمن اینکه باید صبور باشیم. درباره نحوه 

برگزاری جشنواره باید شورای سیاستگذاری ما 
که بعداً منصوب می شوند، تصمیم بگیرند با این 
است  این  به  امیدمان  و  تمرکزمان  فعلًا  وجود 

که جشنواره به روال طبیعی خود برگزار شود.
ایران  جوانان  سینمای  انجمن  مدیرعامل 
توضیح داد: ما هنوز زمان داریم و امیدواریم تا 
آبان ماه تغییراتی در شرایط ایجاد شود. ضمن 
رئیس  انتظامی  حسین  با  هم  جلسه ای  اینکه 
درباره جشنواره های مختلف  سازمان سینمایی 
که  جشنواره ای  اولین  رو  همین  از  داشتیم 
برگزاری آن لغو شد، جشنواره جهانی فیلم فجر 
پاییز  در  ما  جشنواره  برگزاری  زمان  ولی  بود، 
است و هنوز مهلت داریم به همین دلیل درباره 
به طور کلی هم  آن تصمیم گیری قطعی نشد. 
فرض ما بر این است که همه اشَکال برگزاری 
عین حال  در  ولی  بگیریم  نظر  در  را  جشنواره 
امیدواریم بتوانیم آن را به شکل سال های قبل 
تابع  مسائل  این  همه  البته  که  کنیم  برگزار 

شرایط کرونا در کشور است.
توليد ۳50 فيلم كوتاه با موضوع كرونا

دبیر سی و هفتمین جشنواره فیلم کوتاه 
فراخوانی  پیش  چندی  ما  کرد:  مطرح  تهران 
فیلم هایی که در حوزه کرونا  از  درباره حمایت 
ترتیب  به همین  تولید می شود، منتشر کردیم 
چیزی نزدیک به 3۵0 فیلم کوتاه در این حوزه 
آن  اول  مرحله  داوری  که  شد  ارسال  ما  برای 
انجام شده است به همین دلیل چندی بعد راه 
ضمن  می شود.  معرفی  بعد  مرحله  به  یافتگان 
اینکه کمک نقدی بین ۵ تا 10 میلیون تومان 
برای برگزیدگان در نظر گرفته ایم ولی صاحب 
اثر، مالکِ اثر خود باقی خواهد ماند یعنی این 
عنوان یک  به  بلکه  نیست  اثر  معنای خرید  به 
هدیه است چون دوست داشتیم بتوانیم جریانی 
فعالیت های  و  امیدآفرینی  بخشی،  آگاهی  از 
شاهد  فیلم ها  این  با  را  کوتاه  فیلم  تولیدی 
باشیم. البته در فراخوان و اطلاع رسانی ها اعلام 

کردیم که مطلوب ما فیلمسازی در شرایط امن 
آثار استودیویی و  اولویت ما  از همین رو  است 
خانگی بود دوست نداشتیم در این مسیر جان 

هنرمندان به خطر بیفتد.
موسوی توضیح داد: اگر کیفیت آثار قابل 
امیدوارم  باشند  داشته  جذابیت  و  باشد  قبول 
رویدادهای  در  را  آثار  این  بازنشر  بتوانیم 
و  منطقه ای  مانند جشنواره  خودمان  سینمایی 
فیلم کوتاه تهران داشته باشیم و بتوانیم از آن ها 
هنوز  می کنم  فکر  وجود  این  با  کنیم  قدردانی 
قضاوت  و  تصمیم گیری  و  هستم  کرونا  دل  در 
درباره این پدیده و تولیدات فرهنگی هنری در 
این ایام، زود است. البته شاید بعداً آرشیو خوبی 
از این فیلم ها که اغلب شان هم موبایلی است، به 
دستمان برسد و بتوانیم قدردانی از آن ها کنیم.
ایران  جوانان  سینمای  انجمن  مدیرعامل 
فراخوان  اعلام  امسال  داد:  توضیح  پایان  در 
شرایط  دلیل  به  تهران  کوتاه  فیلم  جشنواره 
کرونایی با تأخیر انجام می شود اما جشنواره را 
در صورتی که اتفاق بدی نیفتاد، در زمان سابق 
به  امسال  برگزار می کنیم.  آبان ماه  خود یعنی 
دلیل این شرایط، جریان تولید دچار تغییراتی 
شد. فرضمان بر این است که اگر شرایط طبیعی 
آبان  هشتم  بتوانیم  ما  و  باشد  حاکم  کشور  بر 
اعلام  زمان بندی  باید  کنیم،  آغاز  را  جشنواره 
فراخوان جشنواره را جابه جا کنیم یعنی ما هر 
سال ۲، 3 ماه فرصت برای فعالیت های ستادی، 
اما  داشتیم  و…  پشتیبانی  کارهای  بازبینی، 
امسال می خواهیم فضای بیشتری به فیلمسازان 
خودمان  به  را  کاری  و  اجرایی  فشار  و  بدهیم 
وارد کنیم به همین دلیل نسبت به سال گذشته 
فرصت ارسال آثار را یک ماه بیشتر خواهیم کرد 
چون ما سه ماه از ماه تولیدی را به دلیل کرونا 

از دست دادیم.

مائده كاشيان
دیروز همزمان با خبر ادامه پخش سریال »زیرخاکی« پس از 
شب های قدر، جلیل سامان کارگردان این مجموعه در اینستاگرام خود 
پستی منتشر کرد و از ناتمام ماندن تصویربرداری فصل دوم سریال به 
علت شیوع کرونا و ادامه تصویربرداری آن در زمانی نامشخص خبر 
داد تا این مجموعه هم به جمع آن دسته از سریال های تلویزیون که 

تحت تاثیر ویروس کرونا نیمه تمام باقی مانده اند، اضافه شود.
پخش سریال های ناتمام، از مجموعه نوروزی »دوپینگ« ساخته 
رضا مقصودی آغاز شد و پس از آن با »پایتخت ۶«، »نون خ ۲« و 
اکنون »زیرخاکی« ادامه پیدا کرده است. البته سریال »دوپینگ« در 
ظاهر ناتمام نماند، اما اگر به یاد داشته باشید، به علت کم شدن تعداد 
قسمت های سریال تحت تاثیر شیوع کرونا، این مجموعه در غیاب 
بعضی شخصیت های محوری قصه به پایان رسید و اتفاقات پایان 
سریال در قالب نریشن از زبان کاراکتر »شیوا« گفته شد! دو سریال 
»پایتخت ۶« و »نون خ ۲« هم کاملا نیمه تمام باقی ماندند. درباره 
سریال »زیرخاکی« هم باید تا زمان نامعلومی منتظر تصویربرداری 
دو قسمت پایانی آن باشیم! سریال »بچه مهندس 3« هم به دلیل 
شیوع کرونا کمی کوتاه شده است. البته طبق گفته عوامل سریال، 
قصه ناتمام نیست، اما باید صبر کرد و دید داستان این سریال نیز 
عجله ای و سرهم بندی شده به پایان می رسد یا لطمه ای به آن وارد 

نشده است.
غافلگيری مخاطب پس از پايان

نکته عجیب این است که در ابتدای پخش این سریال ها، هیچ 
اشاره ای به ناتمام بودن تصویربرداری سریال ها نمی شود و حتی خبر 
توقف تصویربرداری آن ها تکذیب هم می شود! ناگهان پس از پایان 
سریال یا در آستانه قسمت های پایانی، خبر هایی درباره توقف تولید 
به دلیل شیوع کرونا و ادامه تصویربرداری بعد از بازگشت شرایط به 
حالت عادی، به گوش می رسد و مخاطب ناگهان غافلگیر می شود! 

احتمالا به دلیل جذب مخاطب و ترغیب او به دنبال کردن سریال 
تا پایان، این موضوع از ابتدا اطلاع رسانی نمی شود، اما در نهایت، 

نتیجه ای جز نارضایتی تماشاگران به دنبال ندارد.
واگذاری آنتن به آثار آماده پخش

بهتر بود تلویزیون با ایجاد یک تغییر اساسی در برنامه ریزی های 
قبلی خود، وضعیت بحرانی پیش آمده را به خوبی مدیریت می کرد و 
به جای پخش سریال هایی که تصویربرداری شان نیمه تمام باقی مانده 
است، سریال های آماده را روانه آنتن می کرد. اکنون چهار سریال 
»دنیای گمشده« به کارگردانی امین امانی، »پس از آزادی« ساخته 
محمدعلی باشه آهنگر، »از سرنوشت« اثر محمدرضا خردمندان و 
»پرگار« به کارگردانی شهرام شاه حسینی، تصویربرداری شان کامل 
پخش  آماده  کاملا  یا  می گذرانند  را  تولید  از  پس  مراحل  و  شده 
»دنیای  یا  سرنوشت«  »از  مانند  سریال هایی  که  هرچند  هستند. 
گمشده« ویژه پخش از شبکه ۲ ساخته شده اند، اما می شد سریالی 
را از یک شبکه به شبکه دیگری سپرد تا شاهد پخش چند سریال 
ناتمام نباشیم. مثلا امسال سریال طنز »پدر پسری« می توانست از 
شبکه ۵ به شبکه دیگری واگذار و جایگزین یک سریال ناتمام شود. 
این اتفاق البته مسبوق به سابقه است و پیشتر مجموعه »دلدادگان« 

که در شبکه ۵ تولید شده بود، از شبکه 3 پخش شد.
تغيير در سياست های هميشگی

شیوع ویروس کرونا همه چیز را تغییر داده و همه برنامه ریزی ها 
را به هم ریخته است، بنابراین ساخت آثار سینمایی یا تلویزیونی، 
اکران فیلم ها، پخش سریال ها و برنامه ها هم تحت تاثیر این اتفاق 
بوده اند. تلویزیون می توانست با تغییر سیاست های خود در پخش 
سریال ها، وضعیت غیرقابل پیش بینی را که به وجود آمده، مدیریت 
کند. یکی از این سیاست ها، پخش چهار سریال شبانه از شبکه های 
مختلف تلویزیون است. چه اشکالی داشت یک یا دو شبکه امسال 
سریال مناسبتی پخش نمی کردند تا مجبور نباشند مخاطب را برای 

ادامه آن به زمان دیگری حواله دهند؟ تغییر رویه معمول  دیدن 
پخش سریال یا اکران فیلم ها اتفاق عجیبی نیست. طبیعتا همه این 
تغییرات بدون هیچ مشکلی و به آسانی نمی تواند اتفاق بیفتد، اما در 
وضعیت فعلی، راه حل هایی بهتر از پخش سریال نیمه تمام وجود دارد.

فرصتی برای تجديدنظر در توقيفی ها
سریال ها  تصویربرداری  کرونا،  ویروس  شیوع  که  شرایطی  در 
تا  اختیار داشت  بسیار خوبی در  تلویزیون فرصت  را متوقف کرد، 
بفرستد،  آنتن  روی  را  نیمه تمام  سریال  چند  نمی تواند  که  اکنون 
درباره مجموعه های توقیف شده تجدید نظر کند و سریال هایی را که 
مدت هاست آماده پخش هستند، اما مهر توقیف روی آن ها خورده، 
این سریال ها »سرزمین کهن« ساخته کمال  از  یکی  پخش کند. 
تبریزی است که به دلیل اعتراض به مسائل قومیتی، هفت سال است 
که اجازه پخش پیدا نکرده. یکی دیگر از جدیدترین سریال ها هم 
مجموعه طنز »کتونی زرنگی« که است که چند ماه قبل به دلیل 
اظهارنظر های کارگردانش در فضای مجازی، در دقیقه ۹0  بعضی 
از جدول پخش بیرون کشیده شد. شنیده ها حاکی از آن است که 
سریال »آخر خط« به کارگردانی علی مسعودی هم توقیف شده است.

متن میثاق نامه روزنامه نگاری در سایت روزنامه موجود است
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یک فنجان چای داغ
تشريح جزئيات جشنواره »نقشا«

خانواده ها را با شاهنامه آشتی داديم
مرشد محسن میرزاعلی دبیر جشنواره نقالی و شاهنامه خوانی »نقشا« 
درباره برگزاری این رویداد به خبرنگار مهر گفت: این جشنواره به همت دفتر 
تعزیه و آیین های نمایشی مرکز هنرهای نمایشی حوزه هنری به صورت مجازی 
و در سطح ملی برگزار می شود. من سال هاست که در زمینه نمایش های آیینی 
و سنتی فعال هستم و پدر و پدربزرگ و اجداد و نیاکانم در این زمینه حضور 
چشمگیری داشتند اما چون در سال های اخیر خودم در زمینه اجرای آثار آیینی 
تحقیق و پژوهش بسیاری داشتم می توانم به جرأت بگویم این جشنواره در نوع 
خودش بی نظیر است و حتی جشنواره نمایش های آیینی و سنتی هم به این 
گستردگی به شاهنامه خوانی و نقالی توجه نداشته است.وی ادامه داد: ما پیش از 
این جشنواره »نقالان علوی« را برگزار کردیم که تا کنون سه دوره از آن برپا شده 
است اما برای نخستین بار جشنواره ای با موضوع شاهنامه خوانی در سطح ملی و 
حتی خارجی برگزار کردیم و شرایطی فراهم شده که هنرمندانی از کشورهای 
همزبان ما مانند تاجیکستان، افغاستان، قرقیزستان، قزاقستان و ... بتوانند در این 
جشنواره حضور پیدا کنند.مرشد میرزاعلی درباره بخش های مختلف جشنواره 
توضیح داد: جشنواره »نقشا« در ۲ بخش نقالی و شاهنامه خوانی و به شیوه کهن 
نقالی و شاهنامه خوانی با گویش های مختلف لری، بختیاری و ... برگزار می شود. 
هر کدام از این بخش ها نیز در ۲ بخش بانوان و آقایان و شامل کودک، نوجوان 
و بزرگسال به صورت جداگانه داوری خواهد شد. داوری جداگانه بخش بانوان و 
آقایان یک اتفاق جذاب است چون بنا به استعداد و داشته های بانوان و آقایان 

آثارشان در هر بخش مورد ارزیابی قرار خواهد گرفت.
تا  علاقه مندان  کرد:  بیان  آثار  ارسال  شیوه  درباره  نقال  هنرمند  این 
اواخر اردیبهشت فرصت دارند آثار خود را از طریق تلگرام برای ما ارسال 
منازل  در  خانواده ها  با همکاری  علاقه مندان  که  بوده  این  ما  تلاش  کنند. 
خود از کارهایشان فیلم بگیرند و برای ما ارسال کنند و یکی از دلایلی که 
تاکید داشتیم فیلم ها را در خانه ضبط و برای ما ارسال کنند درگیر کردن 
خانواده ها و به نحوی آشتی دادن آنها با شاهنامه فردوسی بوده است تا از 
اتاق ها،  پستوی  از  را  هایشان  شاهنامه  شوند  مجبور  خانواده ها  طریق  این 

طاقچه ها و کتابخانه ها بیرون آورده، خاک آن را بگیرند و تورق کنند.
وی متذکر شد: تلاش ما این بوده که مردم فکر نکنند شاهنامه کتاب 
شاهان است در حالی که به نظر من که سال هاست پای صحبت استادان بزرگ 
نشسته ام و نقال داستان های شاهنامه هستم، این کتاب اثری کاملا اسلامی 
است چرا که فردوسی ارادت عمیقی به امیرالمومنین)ع( داشته است و به جرات 
می توانم بگویم فردوسی با نوشتن شاهنامه یک قرآن حماسی خلق کرده است 
و هویت ملی و زبان مردم ایران در این کتاب حفظ شده است. این کلام من 
نیست بلکه مقام معظم رهبری فرمودند شاهنامه تمام آموزه هایش، آموزه های 
اسلامی است. جوانمردی، پهلوانی، ایثار، گذشت و... از جمله خصلت های ایرانیان 
است و از جمله مضامینی است که در شاهنامه بسیار به آن ها پرداخت شده و 
هدف ما از برگزاری این جشنواره نیز پرداختن به این خصلت ها و زنده نگاه 

داشتنشان بوده است.
وی در پایان صحبت هایش درباره زمان برگزاری اختتامیه جشنواره گفت: 
احتمال دارد اختتامیه و زمان معرفی برگزیدگان جشنواره با فاصله چند روز بعد 

از عید سعید فطر در کنار مزار فردوسی در شهر طوس برگزار شود.

»باديات« شنيدنی شد
دومين تجربه تهيه كنندگی حامد بهداد در موسيقی

امیرحسین  آهنگسازی  و  خوانندگی  به  »بادیات«  موسیقی  آلبوم 
شورجه و تهیه کنندگی حامد بهداد در دسترس مخاطبان قرار گرفت.

حامد بهداد بازیگر شناخته شده سینمای ایران که تجربه خوانندگی را 
این نیز در آلبوم »سمبل« به  از  نیز در کارنامه حرفه ای خود دارد، پیش 

خوانندگی احمدرضا عبیدی به عنوان تهیه کننده حضور داشت.
امیرحسین شورجه که  سال ۹3  آلبوم »مشهد قوال« را با همکاری 
مسعود فیاض زاده منتشر کرده بود، در آلبوم »بادیات « نیز با این هنرمند 
این  نوازنده و تنظیم کننده همکاری داشته است. وی در توضیح  قالب  در 
که چیزی جز  است  بادهای سرگردانی  روایت  »بادیات  است:  آورده  آلبوم 
رفتن نمی دانند و همچون چادرنشینان صحراگرد، در هر بادیه به جستجوی 
به  تا  گذشته  از  می گردند.  را  زمین  نیاکانشان،  بی سرانجام  رویاهای 
امروز.«»پیش درآمد«، »باد صبا«، »بهادرخان«، »لیلای رفتنی من«، »برف 
الندشت«، »میان پرده«، »مردی از شهر ما«، »بی تو«، »موی تو کوتاه«، 
»دلتنگم«، »مرا به خانه ام ببر« قطعاتی هستند که  در این آلبوم پیش روی 
مخاطبان قرار گرفته است.مسعود فیاض زاده نوازنده گیتار الکتریک، گیتار 
آکوستیک، گیتار باس و کیبورد، علی باغفر درامز و کاخن، رضا خوشنویس 
نوازنده پیانو، آتنا اشتیاقی نوازنده ویولن سل، بارش مهینی نوازنده نی لب، 
امیر حسین شورجه نوازنده گیتار آکوستیک، حمید رضا آداب  صدابردار، 
گرافیک،  طراح  ادیبی  مجتبی  مستر،  و  میکس  و  بردار  صدا  اصغری  امید 
فرهاد فتوحی حامی مالی و حامد بهداد تهیه کتنده، گروه اجرایی این آلبوم 

را تشکیل می دهند.

دعای روز بيست و پنجم ماه مبارك رمضان

مُسْتَنّاً  لاعَِْدآئکَِ،  وَمُعادِیاً  لاوَِْلیِآئکَِ،  مُحِبَّاً  فیهِ  اجْعَلنْی  الَلـّهُمَّ 
بسُِنَّةِ خاتمَِ انَبِْیآئکَِ، یا عاصِمَ قُلُوبِ النَّبِیّینَ

خدایا قرارم ده در این ماه دوستدار دوستانت و دشمن دارنده 
دشمنانت و پیرو راه و روش خاتم پیمبرانت ای نگهدارنده دلهای 

پیمبران


